



Referat bestyrelsesmøde 10. december i klubhuset ved Bjerre Strand.

Deltagere : Tanja, Jakob, Sven-Erik, Heidi, Henriette, Avron, Pernille, Carsten og Lars

Afbud : Kristian M, Maja Christian J,

Bemærk, at dagsorden er delt i to, henholdsvis

- sager til drøftelse/beslutning
- ledelsesrapportering til orientering

SAGER TIL DRØFTELSE/BESLUTNING

1. Opfølgning fra sidste møde

Se relevante punkter nedenfor, idet drøftelse af halprojekt udskydes til forår 2026.

Rapportering fra bestyrelsesmedlemmer

Referat

Avron orienterede om risk assessments (se nedr. Selvstændig punkt)

Henriette orienterede om livets gang i Niverød, herunder tidligere fremsendt budget på ca. 15.000. Foruden højt aktivitetsniveau (familietennis, båstad tur, klubmesterskaber m.v.) har man også fundet sponsorer hos både Netto og Antons

Jakob orienterede om møder med NKT, som er med på at skifte økonomisystem, men overvejer bogholderfunktionen.

Heidi orienterede om dialog med kommunen omkring HIC m.v. Det er lidt tungt, idet rengøring (om end marginalt bedre) stadig ikke er på niveau. Og der er ofte ikke toiletpapir, sæbe m.v. Dette kunne vi hjælpe med at sætte frem ved at få nøgle på depotet, men det er afvist angiveligt på anmodning fra Coor.

2. Økonomi

Status fra Pernille pr. november måned vedlægges og gennemgås på mødet.

Referat

Det ser tilfredsstillende ud med stigende aktiviteter og omsætning med forventet overskud på lidt mere end 100.000. Det skal dog tages i betragtning, at Lars stoppede 1. oktober og der ikke budgetteret økonomisk gevinst på den konto.

3. Nyt økonomisystem

På sidste møde besluttedes, at der arbejdes med indkøb af economics, og at der skal også ses på Pernilles opgaver, som fylder mere end forudsat.

Der er nu indgået aftale om overgang til economics og er ved at blive indgået aftale med et firma, som kan stå for det "rene" bogholderi, idet Pernilles opgaver – lidt forenklet – bliver mere regnskab, IT (globus) og så i øvrigt fokus med medlemsdelen, herunder overtagelse af opgaver med skoletennis.

Der er udestående ift. om NKT vælger helt samme løsning.

Referat

Punktet drøftedes. Jakob søger afklaring med NKT.

4. Ændringer i træner-team m.v.

På sidste møde gennemgik Lars, og der var opbakning til en model, hvor overdragelse sker succesivt frem mod GF.

På mødet vil der være en orientering fra Styregruppe og Lars om status.

Og så ønskes en drøftelse af, hvor bestyrelse og andre kan bidrage. Det er vigtig bestyrelsesbehandlingen ikke bliver en "kontrolliste", men i højere grad, at man ser ind i en drøftelse af, hvor kan og vil man som bestyrelsesmedlem bidrage (og andre frivillige).

Referat

Punktet blev ikke behandlet.

5. Risiko assesment

Styregruppen har hold møde og drøftet dette. Avron afreporterer og bestyrelsen drøfter, hvor relevant.

Referat:

Avron gennemgik forskellige emner, som der er taget handling på

- Børneattester
- Minimering oplysninger ved lønkørsler
- Udpegning af sårbarheder / baneansvarlig

Bestyrelsen tog orientering til efterretning og takkede for den gode indsats.

6. Dobbelbooking af baner inde

Imod alle løfter og forventninger kunne vores booking system ikke håndtere nytegning af baner, da det blev frigivet indendørs. Pernille og Jakob fandt sammen de andre klubber en løsning for de involverede, idet det var en del af løsningen, at kontrakterne – for alle – kun vedrører et år, og ikke som oprindeligt besluttet 3 år.

Jakob og Pernille tager i januar fat på drøftelse med de andre klubber, så vi sikrer en mere holdbar løsning, som formentlig ikke bliver via halbooking.

Referat

Emnet drøftedes, og der er enighed om, at der skal findes en løsning klubberne er enige om, således, at dette kan oplyses på GF.

Halbooking – uanset evt. forbedringer i funktionalitet – benyttes ikke, da der ikke vil være tillid til dette. Der skal 2 medlemmer til at booke. Overvejelse af at sende ønsker ind på mail og fysisk lodtrækning (evt. i kombi) overvejes.

Jakob og Pernille har møde med de andre klubber om dette i januar.

7. Kommende generalforsamling

Selvom der er noget tid til, vil det være hensigtsmæssigt at se frem mod denne:

- Dato
- Sager som kommer op (se nedf)
- Kontiunitsdrøftelse

Det andet vedrører det forhold, at man tidligere på GF i 2023 havde et forslag om netop dette med baner. Følgende fremgår af referatet.

Det foreslås, at når de nye baner kommer er der altid ved booking to ledige tennisbaner i Humlebæk. Indtil da er det hensigten, at der så vidt mulig altid er mindst en bane ledig, også ved træning og holdkampe. Der skal afbookes på dagen hvis f.eks. holdkampe eller anden aktivitet slutter før tid.

Jens var ikke til stede. Lars oplyste, at han på bestyrelsens vegne havde talt med Jens om forslaget, som var ændret lidt ift. et oprindelig indsendt forslag. Lars oplyste, at bestyrelsen har sympati for forslaget og hele ideen med at arbejde for flere baner er, at der i udgangspunktet altid er to ledige baner til frit spil, enten de nye eller to andre. Det er tanken at dette vil gælde ubetinget, bortset dog fra helt ekstraordinære tilfælde.

Ift. tiden inden da, er det kompliceret, men trænere og bestyrelse vil bestræbe sig på i videst muligt omfang at overholde intentionen i forslaget – men det vil ikke altid kunne lade sig gøre. I "videst mulig omfang" indebærer dermed, at der er tilfælde, det ikke kan lade sig gøre aht. andre aktiviteter: f.eks. holdkampe eller hvis der igen kommer 40-50 til Hyg Ind og ved pressede træningstider.

Med disse bemærkninger godkendtes forslaget af generalforsamlingen.

I sommer 2025 blev vi i august helt overvældet af mange tilmeldinger til vores ØT sensommerCup, hvor der i 3 dage var booket på både Red Plus og Bjerre. Det var en ekstraordinær situation, og med i alt 3 dage på 2 år, er det vurderingen at vi klart ligger inden for det aftalte.

Men det desugattet har fået det pågældende medlem, som stillede forslaget tilbage i 2023 op på mærkerne, og vedkommende har varslet han vil stille forslaget på ny i en skarpere version.

Flere venlige og imødekommende mails har ikke ændret på dette, heller ikke selvom det – naturligvis – blev oplyst, at man ved planlægning næste år vil tage højde for situationen.

Referat

Tanja ønsker at stoppe, alle andre vil gerne fortsætte. Lars er bestyrelsens kandidat til ny formand.

Dato for GF bliver tirsdag den 24. februar kl. 19.30 (bm den 27. januar kl. 19).

Sagen ovenfor drøftedes, og bestyrelsens holdning er at holde fast i nugældende administration.

LEDELSESRAPPORTERING

Nedennævnte punkter er orienteringspunkter og tages kun op til drøftelse, såfremt det ønskes

8. Medlemstal

Medlemstal for de seneste 10 år og status vedlagt i bilag.

Det kan oplyses, at der pr. 31 december 2024 var 963 aktive medlemmer i Øresund mod 744 året før. Tallet pr. 7. december er 939 medlemmer, dvs en medlemsnedgang på 24 medlemmer, eller ca 3 %.

Bemærk at indrapporterede tal er højere, idet det omfatter medlemmer, som blot har været medlem i 3 måneder, og dermed er medlemmer som har meldt sig ud i løbet af året med i disse tal.

9. Træning m.v.

Oversigt over deltagere på træning er vedlagt sammen med medlemsoversigten. Der er på juniorsiden en forskydning fra mikro/mini til juniortræning. Det kan man – forhåbentlig – tage som udtryk for at kvaliteten på minitennis og juniortræning har været så god at børnene fortsætter fra mini til junior og også længere tid som junior. Til gengæld er det tilsvarende tydeligt, at der kommer for få ind fra børne have og skoler. Det er det indsatsområde, Mogens var ansat til at gøre noget ved uden, at det lykkedes, men Pernille kommer ind over skoletennis administrativt.

Seniorsiden er alt udsolgt – her arbejdes løbende på at udvide tilbud inden for de rammer, der nu engang er.

Der er ikke endnu lavet oversigt for indendørs, men det vil blive udarbejdet fremover.

10. Hus og bane (Bjerre, HiC, Padel og Redplus)

Vi har fået etableret det nye skur og det fungerer fint. Vandingsanlæg har måtte repareres, hvilket var voldsomt bekostelig med 50.000 kr, men en absolut nødvendig udgift. Fremover vil det formentlig kunne løses af en frivillig ressource, vi har fået tilknyttet klubben ved Frank Christiansen, og kæmpe tak til ham.

Vi har fået et sponsorat på 10-20 nye designer stole som vil passe perfekt til nogle nye cafeborde på sigt, samt to bænke foran bane 5 (til opførelse 2026). Yderligere sponsorat under vejs fra STARK på materialer til diverse, i første omgang boldskab i HIC. I HIC har kommunen bevilliget penge til 2 nye bænke til erstatning af dem, som har været udsat for hærværk.

Lyset i HIC er en udfordring pga styresystem. Pt er løsningen, at det er tændt 24/7, men tanken er, at der kommer en grundlæggende reparation inden længe.

Red Plus banerne står knivskarpe nu, omend det er problematisk at læhegnet rundt omkring ca 80 % vedkommende ser ud til at være dødt. Dialog med kommune hjælper ikke, det er en evig skubben frem og tilbage mellem dem og NSPV.

Banerne på Bjerre har været mere udfordret end normalt, men med meget stor indsats fra bl.a. vores unge medhjælper (og et repareret vandingsanlæg) gik det nogenlunde. Men en kæmpe udfordring, at vi mangler en baneansvarlig næste år.

11. ØT Opstrengningsservice

Opstrengningsservice er kommet godt fra start, og det giver både god økonomi og er et led i den gode service, vi gerne vil give til medlemmer. Og som tidligere nævnt vigtig, at vi ikke indirekte

faciliterer sort arbejde.

For god ordens skyld skal det oplyses, at det er afklaret med vores revisor, at det indenfor de beskrevne rammer ikke medfører, at vi skal momsregistreres.

12. Sportlige målsætninger

Der vil på et senere møde blive afrapporteret grundigt på sportlige målsætninger og sammenhæng med arbejdet med værdier. Trænerteamet har ikke nået at afrapportere grundigt til dette møde, det vil ske til foråret.

En hurtig status på den rent sportslige del fsa udendørs sæsonen dog her

- 1 herrer rykker op i 1 division
- 2 dame rykker op i liga 1 (elitedivisionen for 2. hold)
- 3 bronzemedaljer ved UM (det højeste nogensinde)
- 3 juniorhold ved DH slutspil, hvilket placerer os som den 5 bedste klub i DK i den henseende foran bl.a. HIK (2 hold), Vi/So (1. hold), HRT og Lyngby (begge 0 hold).

Her bare også en orientering om, at vi skal være opmærksomme på, at jo bedre spillerne bliver jo mere skal vi holde fast i værdierne om fællesskab, fair play og fokus. Jo højere niveau, vil der (lidte forenklet) være flere spillere, trænere og ikke mindst forældre derude, som ikke deler de værdier vi står for. Men vi skal holde fast – også selvom det sat på spidsen måtte koste på den sportslige succes. Et par spillere er flyttet klub og 1 til udlandet, hvilket forventelig betyder lavere sportslig succes hos juniorerne (målt på resultater) i 2026, men langsigtet er vi klart på rette vej.

13. Evt samarbejde Simons Padel

Ca 300 meter ”bag ved” HIC og Redplusbanerne (ved siden af Matas) kommer et nyt kæmpe padelcenter med 12 baner. Konceptet er lukseriøst og ambitiøst.

Det er på forhånd lidt vanskelig at sige om det vil være en konkurrent og/eller en mulighed, som også giver vækst og gavn til vores medlemmer.

For at forfølge den sidste mulighed, har vi haft møde med Simons Padel. De er umiddelbart indstillet på, hvad der ser ud til at kunne være et konstruktivt samarbejde omkring rabat til vores medlemmer i centeret (her spares hurtig mange penge, så det er interessant) samt omkring træning (konceptet lyder lidt dyrt, men det er kommercielle centre jo).

Status primo december er, at samarbejdet p.t. mest pga tidspres er sat på pause, men vi genoptager dialogen i foråret 2024.

